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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

,,Közeleg a tél. .. "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Lassan beköszönt a fűtési időszak, vannak személyek, akik gázfűtést használnak, de vannak
olyanok is, akik inkább fával szeretnék átvészelni a téli időszakot. Ezzel sajnos egyetlen
probléma van, mégpedig az, hogy elfogytak a fakitermelők és a tűzifahiány is általános. Miért
is?

Kérem, engedje meg, hogy néhány sort idézzek az alfahir.hu internetes hírportálról, miszerint:
,,Az építőipar már olyannyira elvitt minden munkára fogható embert, hogy nincsen elég
fakitermelő. Emiatt úgy tűnik, idén akkora tűzifahiány várható, mint még soha ... "

Az építőipar egy olyan láncreakciót váltott ki, amely azt eredményezte, hogy az erdészetek
rendkívül nehezen, hónapos csúszásokkal tudnak csak tűzifát szállítani. Itt megint idézném a
hírportált, miszerint: ,,Az erdészethez lemegyek, azt mondják, hogy nincsen fa, mert nekik
sincs [. . .] egy hónapos határidők vannak, úgy tudom kiszállítani afát, de még az sem biztos.
Bejöhet egy rossz idő, és már vége is van ... "

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a kormány hogyan kívánja
pótolni a fakitermelők létszámát? Amennyiben elfogy a tűzifa, a Kormány hogyan fog
gondoskodni azon családokról, akik anyagi helyzetük miatt sem a gázzal, sem a fával
való fűtést nem fogják tudni megoldani? Hogyan fogja támogatni az önkormányzatokat
annak érdekében, hogy helyi szinten a tűzifahiányt orvosolni tudják?

Várom érdemi válaszát!
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